
GJEVING VEL - Styremøte - REFERAT 
 
Innkalte: 
Styrets medlemmer + vara. 
Dato tirsdag 20.mars 
Kl. 19:00 – 21:00 
Sted: Badehuset 
 
Tilstede: Arne Martin Gjøseid, Jarmo Røvik (delvis), Frode Hansen, Nina Sperre Nilsen, Ase Karin 
Røsås, Marit Marcussen, Morten Lindvik, Bjørn-Inge Hansen 
Vara: Alf Anders Frydendal møtte i tillegg. 
 
Erlend Johansen var også invitert, på vegne av byggeinvesteringskomiteen. 
 
 
Agenda: 
Konstituering av nytt styre 
Styreleder: Arne Martin 
Nestleder: Morten Lindvik 
Kasserer: Jarmo Røvik 
Sekretær: Frode Hansen (rokert internt etter valg) 
Styremedlemmer: 
Åse Røsås 
Bjørn-Inge Hansen 
Marit Marcussen 
Nina Sperre Nilsen 
 
Gjennomgang av referat for styremøte 27.februar (vedlagt) 
Vedtatt – ingen merknader 
 
Gjeving Vel: 
Økonomi v/ Jarmo 
Badehuset og Langhei må på vår konto under org.nr. 
Jarmo kontakter Svein Olav Hageli og Ingrid Scheen for å få dette under Gjeving Vel sitt 
 organisasjons nr. med egne konto nr. 
 
Grendehuset: 
Info etter grendehusmøte ang. fremdrift. v/ Åse/Frode 
Det er forslag til kjøp og arbeidsoppgaver som omtalt tidligere. Frode tar initiativ til møte. 
 
Badehuset: 
Ingen innmeldte saker 
 
Einersvika: 
Ingen saker innmeldt. 
Bestilling av benker og nett til volleyballbanen avklares med Sven Olav Hageli først! Bestilling 
avgjøres på neste styremøte! Arne Martin avklarer med Sven Olav. 
 
Bryggekomite: 
Ingen saker innmeldt. 
 
Brygge investeringskomiteen: 
Status v/Morten  
Erlend framla saken og orienterte om kostnad rundt dette, det ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer at vi 
skulle bestille fra Telebryggen. 



Telebryggen sitt tilbud er da på 1.482.000 inkl mva 
Det ble også da informert om at det kom et tillegg på flytting av anlegget på Vinterstø til Rota på kr. 
25.000.- inkl mva. Dette kommer som en tilleggs post på tilbudet fra Telebryggen. 
 
Langhei hytta: 
Ingen saker innmeldt 
 
Diverse: 
Gjennomgang av dokumenter fra årsmøtet. 
Arne Martin leste protokollen opp, ingen merknader, den legges ut på Gjeving Vel sin sider. 
Protokoll må signeres. Arne Martin Ansvarlig. 
Gjennomgang valg prosess. 
Styret fremmer forslag for nye vedtekter med henhold til valg komite. Tar det som ekstra ordinært 
årsmøte ifbm. medlemsmøtet. 
Fv411 Laget-Bergendal 
Kom beskjed 19.3 om at det kan bli noe utsettelse på oppstart! 
 Arne Martin følger opp AAK og veivesenet. 
Oppmerksomhet til utgåtte fra styret/komiteer.  
Overleveres til Erlend, Hans Petter, Henry G. 
Søknad fra Martin Breen 
Søknaden godkjennes ikke og avslås. Arne Martin sender svar. 
 
Møteplan 2018 
Det avholdes styremøter 17.4 – 15.5 – 12.6 – 21.8 – 25.9 – 23.10 – 20.11 Medlemsmøte 29.11.   
 
 
 
 
21.3.18 
 
Frode Hansen 
Sekretær 


